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   Protokół nr XXXVII/2022 

przebiegu XXXVII sesji Rady Powiatu w Śremie, 

przeprowadzonej w trybie zdalnym w piątek 25 lutego 2022 r. 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 13.00. 

W sesji udział wzięło 17 Radnych.  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

W obradach uczestniczyła również: 

1. Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak.  

2. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

  

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady XXXVII sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Powiedział, że na podstawie art. 32 ust. 2, pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku  

o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2020 r. poz. 920 ze zm.), w związku z art.15zzx ust.1  

i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi 

sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842 ze zm.) przeprowadzimy w trybie zdalnym 

sesje. 

 

Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk a podstawą prawną tej rejestracji jest art. 6 ust. 

1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych. Zgodnie z którym przetwarzanie 

jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a ustawy o 

samorządzie powiatowym. 

  

Na podstawie listy obecności stwierdził (każdy Radny potwierdził swoją obecności wciskając 

przycisk kworum w systemie eSesja, Starosta Zenon Jahns nie potwierdził swojej obecności), że 

w sesji uczestniczy 16 Radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób 

stanowi quorum i Rada jest władna podejmować prawomocne uchwały.  

 

Porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji  

w Śremie z działalności i informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz 

określenia przez Radę Powiatu w Śremie zagrożeń bezpieczeństwa i porządku publicznego 

istotnych dla wspólnoty samorządowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą Śrem aneksu do 

porozumienia zawartego w dniu 24 sierpnia 2015 roku polegającego na zarządzaniu 

przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu dróg powiatowych w granicach 

administracyjnych Gminy Śrem. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2022 rok. 
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8. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez powiat śremski za 2021 

r. 

9. Interpelacje i zapytania Radnych. 

10. Wnioski i oświadczenia radnych. 

11. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi do protokołu  

z XXXVI posiedzenia Rady Powiatu? 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w wyniku którego Protokół XXXVI sesji z dnia 

28.01.2022 r. został przyjęty przez Radę Powiatu (16 głosów za).  

 

Ad 3.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że sprawozdanie Zarządu Powiatu  

z wykonania uchwał Rady Powiatu dotyczące sesji z dnia 28.01.2022 r. stanowiące załącznik nr 

3 do protokołu nie wymaga uzupełnienia. Zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań.  

Do posiedzenia dołączył Starosta Zenon Jahns 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns (wideokonferencja) odczytał uzupełnienie sprawozdania z 

działalności Zarządu Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 4 

do protokołu. 

 

Starosta Śremski Zenon Jahns poinformował, że Zarząd Powiatu być może złoży wniosek o 

zwołanie sesji nadzwyczajnej w przyszłym tygodniu. Spowodowane jest to tym, że zostały 

ogłoszone przetargi na inwestycje drogowe na odcinkach Śrem-Błociszewo, Chrząstowo-

Sroczewo oraz na remonty dróg. Prawdopodobnie nie wystarczy zabezpieczonych w budżecie 

środków finansowych na opłacenie ww. inwestycji. Dlatego będzie konieczna zmiana uchwały 

budżetowej. Poinformował, że ten rok jest bardzo dynamiczny nie tylko pod względem wartości 

zaplanowanych inwestycji, ale pod względem możliwości wykonawców. Dodał, że tych zmian 

można by dokonać na sesji w marcu. Jednak nie można liczyć na to, że wyłoniony w przetargu 

wykonawca będzie czekał czy zostaną dołożone środki finansowe żeby zrealizować daną 

inwestycję. Dlatego konieczne jest podjęcie szybkich działań.  

  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

  

Ad 5.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego przyjęcia przedstawionego przez Komendanta Powiatowego Policji w Śremie 

sprawozdania z działalności i informacji o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz 

określenia przez Radę Powiatu zagrożeń bezpieczeństwa i porządku publicznego istotnych dla 

wspólnoty samorządowej. 
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Poinformował, że sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 5 do protokołu było omówione na 

wczorajszym posiedzeniu Komisji przez Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w Śremie 

pana Konrada Bartłomiejczaka, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Konrad Bartłomiejczak Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Śremie 
(wideokonferencja) podziękował za wczorajsze głosowanie nad propozycją zmian w budżecie, w 

celu przekazania środków finansowych między innymi na zakup radiowozu dla śremskiej 

komendy. Pozytywne rozpatrzenie wniosku policji to bardzo dobre rozpoczęcie roku. Ponadto 

podziękował za dotychczasową współpracę.  

 

Przewodniczący Rady w imieniu Rady Powiatu również podziękował panu komendantowi za 

pracę śremskiej policji. Dodał, że rada jest wdzięczna Policji za to że dba o bezpieczeństwo i 

porządek publiczny.   

 

Radni nie zgłosili więcej głosów. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów. (Opinie 

komisji i klubów do wszystkich podejmowanych uchwał stanowią załącznik nr 6 do protokołu). 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXVII/280/2021 w sprawie przyjęcia przedstawionego przez Komendanta 

Powiatowego Policji w Śremie sprawozdania z działalności i informacji o stanie porządku i 

bezpieczeństwa publicznego oraz określenia przez Radę Powiatu zagrożeń bezpieczeństwa i 

porządku publicznego istotnych dla wspólnoty samorządowej została podjęta przez Radę Powiatu 

jednogłośnie (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad 6.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą Śrem aneksu do 

porozumienia zawartego w dniu 24 sierpnia 2015 roku polegającego na zarządzaniu przystankami 

komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu dróg powiatowych w granicach administracyjnych 

Gminy Śrem. 

Poinformował, że sprawozdanie było omówione na wczorajszym posiedzeniu Komisji przez 

Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Śremie pana Dominika Różyckiego, więc otworzył 

dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie komisji stałych i Klubów.  
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Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXVII/281/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Gminą Śrem aneksu do 

porozumienia zawartego w dniu 24 sierpnia 2015 roku polegającego na zarządzaniu przystankami 

komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu dróg powiatowych w granicach administracyjnych 

Gminy Śrem została podjęta przez Radę Powiatu (16 głosów za, radny Artur Bielawski nie oddał 

głosu z uwagi na problemy techniczne) i stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad 7.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2022 rok. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił jedynie o przedstawienie autopoprawek. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak (wideokonferencja) przedstawiła autopoprawki, które 

stanowią załącznik nr 9 do protokołu. Ponadto skarbnik wniosła autopoprawkę ustną. 

Powiedziała, że dziś wpłynęło pismo z Ministerstwa Finansów zwiększające część rezerwy 

oświatowej z subwencji ogólnej w kwocie 128 617 zł ze środków rezerwy części oświatowej  

przeznaczonych na realizacje w szkołach zajęć specjalistycznych z zakresu pomocy 

psychologiczno-pedagogicznej o której mowa w § 10 Rozporządzenia Ministra Edukacji i Nauki z 

dnia 20 marca 2020 r. w sprawie szczególnych rozwiązań w okresie czasowego ograniczenia 

funkcjonowania jednostek systemu oświaty w związku z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i 

zwalczaniem COVID-19. Dla Liceum Ogólnokształcącego w Zespole Szkół Katolickich im. św. 

Jana Pawła II w Śremie przeznaczona jest kwota 3 200 zł, dla jednostek powiatowych 

odpowiednio: Liceum Ogólnokształcące 23 529 zł, Zespół Szkół Ekonomicznych 23 168 zł, 

Zespół Szkół Politechnicznych (łącznie dla technikum i szkoły branżowej) 37 824 zł, Zespół 

Szkół Technicznych (technikum i liceum ogólnokształcące) 26 624 zł, Zespół Szkół Rolniczych 

14 272 zł.  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie 

uchwały. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 
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Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę wraz z 

autopoprawkami. 

 

Uchwała nr XXXVII/282/2022 zmieniająca uchwałę budżetową na 2022 rok została podjęta przez 

Radę Powiatu (16 głosów za, 1 wstrzymujący się ) i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad 8. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez powiat śremski za 2021 r., które 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Poinformował, że sprawozdanie było przedstawione na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Oświaty przez panią Wioletę Jastrząbek Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji 

Powiatu Śremskiego, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 9. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  

 

Radni nie zgłosili głosów.     

 

Ad 10. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub 

oświadczenia. 

 

Radni nie zgłosili głosów.     

  

Ad 11. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski powiedział, że w związku z obecnie panującą 

sytuacją na Ukrainie Rada Powiatu w Śremie (wyraził nadzieję, że będzie głosem całej Rady 

Powiatu w Śremie) łączy się z mieszkańcami tego kraju wobec łamania prawa międzynarodowego 

przez państwo rosyjskie. Dodał, że nasza rada zawsze będzie wspierała naród ukraiński w obliczu 

takiej agresji.    

 

Poinformował, że zgodnie z planem pracy najbliższe posiedzenia komisji odbędą się  

24.03 (czwartek) natomiast sesja odbędzie się 25.03 (piątek).    

 

Jeśli Zarząd Powiatu złoży wniosek zostanie zwołana sesja nadzwyczajna, która odbędzie się w 

dniu 08.03 (wtorek). 

 

Poprosił, aby głos w sprawie stacjonarnych posiedzeń zabrała pani sekretarz Dominika Fornalik. 

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik (wideokonferencja) powiedziała, że obowiązujące 

obostrzenia są aktualne do końca lutego br. na tą chwilę czekamy na Rozporządzenie Rady 

Ministrów. Wstępnie wiemy, że pozostanie obowiązek noszenia maseczek w przestrzeni 

zamkniętej oraz konieczność zachowania odstępów 1,5 m. Nasza sala sesyjna nie pozwala na 

zachowanie takich warunków. Jeśli rozporządzenie zniesie te zapisy to będzie zupełnie inna 
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sytuacja. Ponadto obowiązują w dalszym ciągu zapisy tarczy antykryzysowej dotyczące 

prowadzenia sesji zdalnych.  

 

Ad 12. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął 

XXXVII sesję Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1330. 
 

  

Protokołowała:  

Elżbieta Lewandowska – Jaśniak   

 

 

 

 


